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Gmina Zaniemyśl 

Sesja Rady Gminy 

RG.0002.31.2018-2023 

Protokół nr XXXI/2021 

XXXI Sesja Rady Gminy w dniu 29 marca 2021 r.  

Obrady rozpoczęto 29 marca 2021 r. o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:41                             

tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych 

obecni: 

1. Justyna Dąbrowska 

2. Alina Frąckowiak 

3. Katarzyna Gomułkiewicz 

4. Tomasz Grabowski 

5. Jerzy Grześkowiak 

6. Jolanta Jóźwiak 

7. Kamila Kołacka 

8. Paweł Kurpik 

9. Zbigniew Łyszczarz 

10. Michał Marciniak 

11. Ewaryst Pankowski 

12. Marek Stroiwąs 

13. Ewa Wiatr-Gawlak 

nieobecni: 

1. Bartosz Biskup 

2. Bartłomiej Mieloch 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

1. Jan Sulanowski, Wójt Gminy 

2. Marta Tomys, Sekretarz Gminy 

3. Agnieszka Scheffler, Skarbnik Gminy 

4. Barbara Cukrowska, kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami 

5. Monika Niemier, kierownik Referatu Infrastruktury 
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6. Renata Wolska-Sadyś, st. ds. wymiaru podatków i opłat 

7. Magdalena Strugarek, sam. st. ds. promocji i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dzień dobry, otwieram XXXI sesję Rady 

Gminy Zaniemyśl, bardzo serdecznie witam przybyłych radnych gminy Zaniemyśl, Wójta Gminy 

Zaniemyśl Pana Jana Sulanowskiego, Panią Sekretarz Martę Tomys, Radcę Prawnego Gminy 

Zaniemyśl Pana Marka Grzelaka, pracowników Urzędu Gminy i obsługę techniczną dzisiejszej 

sesji, bardzo serdecznie również witam wszystkich mieszkańców i sołtysów, którzy łączą się                       

z nami na kanale YouTube, zawsze gdy społeczność traci osobę, która jest dla niej ważna, zawsze 

powstaje jakaś wyrwa, taką osobą ważną dla naszej miejscowości był Pan Arkadiusz Marciniak, 

którego pogrzeb odbył się w ubiegłą środę, Pan Arkadiusz Marciniak związany był z Klubem 

Sportowym Kłos Zaniemyśl, tak jak Klub, Zarząd Klubu Sportowego Kłos Zaniemyśl pisze                          

w swoim uzasadnieniu wniosku, że Klub Sportowy Kłos Zaniemyśl powstał w lutym 1977 roku                    

i w obecnej formie funkcjonuje do dziś zmieniając tylko trzon nazwy LKS na KS, w 2003 roku, 

bez wątpienia, bardzo ważną postacią w historii Zaniemyskiego Klubu był Pan Arkadiusz 

Marciniak, który nieprzerwanie związany był z Klubem od 1984 roku, Pan Arkadiusz pełnił 

funkcję Sekretarza Zarządu i Kierownika sekcji piłki nożnej przyczyniając się do rozwoju Klubu                        

i Sportu w Zaniemyślu, przez 37 lat pracy w Klubie Arkadiusz Marciniak cały swój czas i serce 

poświęcał ludziom związanym nie tylko z lokalną ale z Wielkopolską piłką nożną, Arkadiusz 

Marciniak był jednym z inicjatorów i pomysłodawców rozbudowy stadionu o boisko treningowe, 

które zostało oddane do użytku w 2006 roku, w latach 2004 - 2008 był członkiem Rady Klubów 

strefy poznańskiej w Wielkopolskim Związku Piłki Nożnej co świadczy o zaufaniu ze strony 

wielkopolskich działaczy, w 2010 roku z rąk Wójta Gminy Zaniemyśl, Prezesa Klubu Kłos oraz 

dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury i Rekreacji Pan Marciniak odebrał odznaczenie za wybitny 

wkład w rozwój piłki nożnej w Zaniemyślu, a wcześniej został odznaczony złotą odznaką 

Polskiego Związku Piłki Nożnej, utraciliśmy działacza sportowego ale też bardzo dobrego 

człowieka, bardzo proszę Państwa radnych i obecnych na sali sesyjnej o powstanie i uczczenie 

minutą ciszy świętej pamięci Arkadiusza Marciniaka,  

MINUTA CISZY 

cześć jego pamięci, dziękuję Państwu, przedmiotowy tekst został zapożyczony z uzasadnienia 

wniosku Zarządu Klubu Kłos o nadanie stadionowi gminnemu imienia Arkadiusza Marciniaka                 

w Zaniemyślu, przedmiotowy wniosek wpłynął do Rady Gminy Zaniemyśl i oczywiście w dalszej 

części będzie procedowany i rozpatrzony, zanim przejdziemy do odczytania porządku obrad 

chciałabym przekazać informacje dotyczące zasad bezpieczeństwa na dzisiejszej sesji, stoliki                      
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i miejsca na sali sesyjnej rozmieszczone są w odpowiedniej odległości od siebie, dostępne są 

odpowiednie płyny dezynfekujące, sala została odpowiednio przygotowana, stoły, krzesła                            

i mikrofony zdezynfekowane, będziemy starać się ograniczyć do minimum bezpośredni kontakt, 

proponuje się, żeby osoby, które nie będą posiadały przed sobą mikrofonu zabierały głos                            

z mównicy, osoby które są chore, które są w grupie osób ryzyka lub mogą czuć się zagrożone 

decyzję o uczestnictwie w sesji podejmują indywidualnie, proszę o rozważną  i odpowiedzialną 

decyzję w tych sprawach, proszę wszystkich Państwa radnych o zrozumienie powagi sytuacji, 

mieszkańcy oraz sołtysi zostali poinformowani o obradach i zostali zaproszeni do śledzenia 

przebiegu sesji na kanałach YouTube, odczytam teraz porządek dzisiejszej sesji, 

1. Otwarcie sesji, powitanie Radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 8 lutego 2021 r. 

4. Informacje Wójta z działalności międzysesyjnej. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Zaniemyśl. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty za korzystanie w 2021 roku                           

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży, 

2) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Zaniemyśl na 2021 rok”, 

3) w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Dąb Kalikst”, 

4) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Zaniemyśl, położonej w miejscowości Zwola, w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl, w drodze 

bezprzetargowej, 

6) w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości niektórych grup przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych w powodu COVID-19, 

7) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021, 

8) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl, 
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9) w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju 

Gminy Zaniemyśl na lata 2021-2023, w tym, trybu konsultacji, 

10) w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami gminy 

Zaniemyśl. 

9. Wolne głosy i wnioski. 

10. Zamknięcie sesji. 

 

czy Państwo radni lub Pan Wójt chcą złożyć wniosek o zmianę porządku obrad, nie widzę takiego 

wniosku a zatem przechodzimy do punktu drugiego stwierdzenia kworum radnych  

 

2. Stwierdzenie quorum Radnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na sali sesyjnej, w tej chwili znajduje się 

dwunastu radnych, co stanowi liczbę odpowiednią do podejmowania prawomocnych uchwał, 

mamy quorum radnych co stanowi quorum i liczbę odpowiednią do podejmowania 

prawomocnych uchwał, dobrze, punkt trzeci, przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy 

Zaniemyśl z dnia 8 lutego 2021 roku  

 

3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 8 lutego 2021 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy Państwo radni chcecie wnieść 

poprawki, zmiany do przedstawionego protokołu, jeżeli nie to rozpoczniemy głosowanie 

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXX sesji Rady Gminy Zaniemyśl, z dnia 8 lutego 2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (3) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch, Marek Stroiwąs 

 

czyli protokół został przyjęty, kolejny punkt dzisiejszej sesji to punkt czwarty, informacje Wójta       

z działalności międzysesyjnej, bardzo proszę Panie Wójcie o przedstawienie informacji 
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Radny Marek Stroiwąs dołączył do obradujących, od tego momentu w sesji uczestniczy                  

13 radnych 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, dzień dobry Państwu, dzisiaj pozwolę sobie z miejsca,  

 

• w okresie między sesjami Wójt Gminy wydał dwa zarządzenia zmieniające budżet na 2021 

rok,  1 marca w, którym dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami,                       

w ramach zadań z funduszu sołeckiego sołectwa Bożydar, Luboniec, Mądre, Pigłowice, 

Winna, przeniesiono między paragrafami ogólną kwotę 54.203,04 zł, zabezpieczono kwotę                        

11 tysięcy złotych na naprawę dachu budynku Urzędu Gminy, zgodnie z potrzebami 

Szkoły Podstawowej w Śnieciskach przeniesiono między paragrafami ogólną kwotę                      

5 tysięcy złotych na naprawę pieca c.o oraz na dodatkowe naprawy, w Zarządzeniu                         

11 marca dokonano przeniesień między rozdziałami i paragrafami kwotę 1.200,00 zł 

zabezpieczając środki na zwrot nienależnie pobranych w latach poprzednich świadczeń                    

i odsetek z tego tytułu, które należy przekazać odwrotnie do Wojewody Wielkopolskiego, 

przeniesiono między paragrafami kwotę 21.641,00  zł, w związku z nieobecnością 

pracownika obiektów sportowych zaistniała konieczność zatrudniania w ramach 

zastępstwa dodatkowej osoby, osoba ta będzie zatrudniona na podstawie umowy zlecenia; 

 

• 12 lutego 2021 r przeprowadzony został przetarg ustny ograniczony w stosunku do 

rolników indywidualnych zamieszkujących i prowadzących gospodarstwo rolne na terenie 

gminy Zaniemyśl na wydzierżawienie gruntów rolnych o powierzchni 1,38 hektara, 

położonych w miejscowości Czarnotki, oznaczonego geodezyjnie jako działka numer 1/1, 

dzierżawie podlega część działki oraz działka 191, do uczestnictwa w przetargu 

zakwalifikowanych zostało trzech rolników, stawka wywoławcza wynosiła 6,86 q 

pszenicy, co według średniej ceny pszenicy w pierwszym półroczu 2020 roku ogłoszonej 

przez Prezesa GUS stanowi kwotę 526,20 zł, w wyniku przeprowadzonego przetargu 

wyłoniony został dzierżawca, który zaoferował stawkę rocznego czynszu w wysokości                   

30 q pszenicy, umowa dzierżawy obowiązywała będzie przez okres trzech lat, w dniach    

16 do 17 lutego zespół pomiarowy wykonał pomiary szczegółowe nad posesjami na 

terenie gminy Zaniemyśl, podczas pomiarów, w dniu 16 lutego, zespół przemieszczał się                         

w rejonie miejscowości Zaniemyśl tj. po ulicach Kochanowskiego, Poznańskiej, Nowej, 

Sienkiewicza, Średzkiej, Chłapowskiego, Armii Krajowej, Jarzębinowej, Akacjowej, 
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Jodłowej, Modrzewiowej, Dębowej, Sosnowej, Bukowej, Mickiewicza, Kilińskiego, 

Działkowej, Placu Berwińskiego wykonując pomiar 38 kominów, w dniu 17 lutego 

pomiary odbywały się na terenie wsi Czarnotki, Wyszkowo, Brzostek, Jeziory Małe, 

Łekno, Śnieciska i tam ulice Świerkowa, Kościelna, Ogrodowa, Kwiatowa, a także na 

terenie Zaniemyśla na ulicach Powstańców Wielkopolskich, Raczyńskiego, Topolowej, 

Poznańskiej, w sumie sprawdzając 26 kominów, w ramach przeprowadzonych dwóch 

misji pomiarowych skontrolowane został obszar około 2 km2, co pozwoliło sprawdzić 

około 200 budynków, wobec 66 lokalizacji sensor po pomiarowy wytypował i wykonał 

szczegółowy pomiar, żaden pomiar nie wskazuje na prawdopodobieństwo spalania śmieci, 

zauważalny jednak jest problem dużego zapylenia, spośród 66 pomiarów aż w 56 

przypadkach o wartości PM 2,5 przekroczyły 200 mikrogramów na metr sześcienny, 

obecność pyłów zawieszonych świadczy o spalaniu paliw stałych a drastycznie 

wzrastające wartości mogą oznaczać wykorzystywanie słabej jakości opału lub instalacji 

nie spełniającej norm pracującej w sposób nieefektywny, co powinno być podstawą do jej 

wymiany, w dniu 4 marca dokonano odbioru końcowego robót związanych z realizacją 

zadania utwardzenie drogi gminnej w miejscowości Kępa Wielka, w ramach zawartej                      

z firmą robót drogowych z Kijewa umowy wykonano utwardzenie odcinka drogi gminnej 

o szerokości 4 metrów i długości 450 metrów wraz z zaklinowanym drobnym 

tłumaczeniem, wartość wykonanych prac 59.778,00 złotych brutto, w okresie między 

sesyjnym na terenie gminy Zaniemyśl w ramach rozbudowy oświetlenia ulicznego 

zamontowane zostały solarne lampy uliczne z oprawami led, montaż oświetlenia 

obejmował miejscowości Lubonieczek, dwie sztuki, Bożydar, jedna sztuka, Jaszkowo, 

dwie sztuki, wartość wykonanych prac 38.745,00 złotych brutto, teraz, jeżeli chodzi                        

o przetarg dotyczący, przetarg o zadanie, zagospodarowanie przestrzeni publicznej poprzez 

rewitalizację miejsca do kąpieli nad jeziorem Raczyńskich w Zaniemyślu, budowę dwóch 

pomostów pływających, 8 marca ogłoszono zamówienie publiczne w trybie 

podstawowym, bez negocjacji, na realizację dwóch pomostów pływających na jeziorze 

Raczyńskim w Zaniemyślu, w postępowaniu wpłynęła jedna oferta, której wartość 

znacznie przewyższała środki zabezpieczone w budżecie na realizację tego zadania, 

postępowanie zostało unieważnione w związku z tym; 

 

•  informacja Zakładu Gospodarki Komunalnej, 25 lutego 2021 r. Zakład Gospodarki 

Komunalnej w Zaniemyślu ogłosił przetarg nieograniczony na wykonanie robót 

budowlanych pod nazwą „Przebudowa stacji uzdatniania wody w Zaniemyślu”, oferty na 

zadanie należało składać za pośrednictwem platformy zakupowej, do 15 marca, do godziny 
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8:00, kwota jaką zamawiający zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia                        

w wysokości 3.165.336,00 złotych netto, złożono następujące oferty, firma Meteorolog                  

z Czarnkowa, cena 3.187.356,32 złotych, wyższa od zakładanej kwoty o 22.020,32 

złotych, mówimy o wartościach netto, firma Hydro-Marco z Jarocina zaoferowała cenę 

3.329.000,00 złotych netto, ta kwota była wyższa od zakładanej o 163.664,00 złote, firma 

Euro Aqua z Poznania, cena 3.567.000,00 złotych netto, przewyższyła, zakładano kwotę 

401.664,00 złote, firma H2O Team z Przeźmierowa zaoferowała cenę 3.974.102,91 złote, 

cena była wyższa od zakładanej o 808.766,91 złotych, Komisja przetargowa jest obecnie     

w trakcie sprawdzania dokumentacji oferentów pod względem merytorycznym, 

rozstrzygnięcie przetargu nastąpi w bieżącym tygodniu, spółka w okresie między sesyjnym 

wykonała 7 przyłączy wodociągowych i 6 przyłączy kanalizacji sanitarnej, usunięto awarię 

na sieci na kanalizacji sanitarnej w ulicy Dworcowej, Ogrodowej i Plażowej                                     

w Zaniemyślu, usunięto awarię w sieci wodociągowej w miejscowości Jaszkowo, usunięto 

awarię w przepompowni ścieków w ulicy Chłapowskiego, w ulicy Topolowej i ulicy 

Plażowej w Zaniemyślu, ponadto spółka wykonała prace porządkowe na terenie gminy 

Zaniemyśl m.in. obcinanie gałęzi drzew, sprzątanie ulicy Zaniemyśla i Łękna; 

 

• jeżeli chodzi o informacje oświatowe tutaj pozwolę sobie bardzo skrócić ponieważ są 

bardzo obfite, od 22 marca klasy I do III szkół podstawowych dołączyły w nauczaniu 

zdalnym do klas starszych, aktualnie taki tryb nauki, w tych klasach, przewidziany jest do 

dnia 9 kwietnia 2021 r., stacjonarne uczą się tylko uczniowie i wychowankowie 

przedszkoli i oddziałów zerowych przy szkołach podstawowych, wspomnę co się działo                      

w Szkole Podstawowej w Śnieciskach, w dniach od 15 do 28 lutego w szkole wystąpiła 

awaria centralnego ogrzewania, w związku z tym w dniach od 23 lutego do 26 lutego 

podczas prac remontowych szkoła została zamknięta, a uczniowie za zgodą organu 

prowadzącego i po poinformowaniu wielkopolskiego kuratora oświaty uczyli się zdalnie, 

w lutym we wszystkich szkołach podstawowych obchodzono w różnej formie Dzień 

Bezpiecznego Internetu, w dniach od 17 marca do 19 marca we wszystkich szkołach 

podstawowych odbywały się, przy wysokiej frekwencji uczniów, próbne egzaminy 

ósmoklasisty; 

 

• Gminny Ośrodek Kultury w Zaniemyślu informuje, że 25 lutego na profilu Gminnego 

Ośrodka Kultury, na Facebooku, udostępniony został spektakl teatralny "Pchła Szachrajka" 

w wykonaniu aktorów Teatru Nowego w Poznaniu Anny Langner oraz Łukasza Schmidta, 

pierwotnie spektakl miał zostać zrealizowany na żywo w sali Gminnego Ośrodka Kultury 
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w Zaniemyślu w ramach programu „Kultura w drodze” - Departamentu Kultury Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego, jednak ze względu na pandemię został 

przeniesiony do Internetu, w pierwszym tygodniu marca odbyła się zbiórka maskotek                    

w ramach akcji "Podaruj pluszaka dla dzieciaka" organizowanej przez Czerwone Lwy oraz 

Gminny Ośrodek Kultury w Zaniemyślu, ze względu na panującą sytuację 

epidemiologiczną oraz wprowadzone obostrzenia związane z pandemią COVID-19 

zawieszone do odwołania zostały trzy wydarzenia zaplanowane na marzec i kwiecień oraz 

maj, wiosną, pod hasłem „Pierwsze Promienie Kultury” miał odbyć się seans filmowy, 

spektakl teatralny oraz koncert na scenie Gminnego Ośrodka Kultury wykonane zostały 

nowe kotary, możecie Państwo je teraz obejrzeć,; 

 

• proszę Państwa z informacji najświeższych, w związku z coraz bardziej trudną sytuacją 

pandemiczną, w związku z tym, że nasi pracownicy już w coraz większej liczbie znajdują 

się na kwarantannie, w trosce też o ich zdrowie zmieniliśmy tutaj zasady funkcjonowania 

naszego urzędu, w zasadzie, od dzisiaj od godziny 12:00, te zmiany nastąpiły, ale opowiem 

o tym co się dzieje, od jutra, od 30 marca do 9 kwietnia, czyli tydzień przed i tydzień po 

świętach, biuro podawcze urzędu będzie niestety nieczynne, będzie można wkładać, 

zostawiać odpowiednią dokumentację w urnach, w sprawach dotyczących zgonów proszę 

o kontakt telefoniczny z Urzędem Stanu Cywilnego w Zaniemyślu, telefon Państwu będzie 

też podany, w dniu 2 kwietnia Urząd Gminy Zaniemyśl będzie czynny do godziny 13:00, 

tutaj ze względu na święta, obecni codziennie będę w urzędzie, ja oraz Panie z Urzędu 

Stanu Cywilnego, pracownicy pozostałych referatów o określonych godzinach, 

wyznaczeni pracownicy określonych referatów będą tutaj urząd odwiedzać w celu 

wymiany dokumentacji tak, że sytuacja jest rzeczywiście poważna, takie środki zaradcze 

zostały wprowadzone, mam nadzieję, że ta sytuacja się wkrótce unormuje i z takich 

jeszcze nieoficjalnych informacji pewnie część z Państwa wie prawdopodobny termin 

wyborów Wójta Gminy Zaniemyśl zostanie prawdopodobnie przesunięty na 9 maja, to 

prawdopodobieństwo wynika z faktu, że wiemy, że jest już przygotowane rozporządzenie 

Pana Premiera, które jest w opiniowaniu tak, że, bardzo dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo dziękuję, czy pytania do złożonych 

informacji ze strony Państwa, radna Kamila Kołacka, bardzo proszę 

 

Radna Kamila Kołacka, myślę że to jest dobry punkt, ja mam tylko takie jedno pytanie, 

zobowiązałam się przed mieszkańcami, żeby o to zapytać, już nie milkną głosy, chodzi mi                     
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o odnośnie, o dostarczanie mieszkańcom deklaracji śmieciowych, decyzji o wysokości podatków 

od nieruchomości, które odbyły się w tym roku za pośrednictwem poczty, dlaczego tak się stało, 

czy zostali o tym powiadomieni sołtysi czy sołtysi nie wyrazili chęci dostarczenia tej 

korespondencji, dlaczego tak zdecydowano i najważniejsze ile nas to kosztowało, a ile 

zapłacilibyśmy, gdyby odbyło się to w sposób zwyczajowo przyjęty czyli tak jak to było zawsze, 

roznosi to sołtysi  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję, Panie Wójcie mogę prosić                    

o odpowiedź 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, tak jest, szczegółowych kwot tutaj w tym momencie ja nie jestem 

w stanie podać, tutaj pewnie po sprawdzeniu będzie można to uczynić, względy z jakich to zostało 

uczynione to są kwestie zdrowotne związane z pandemią, chodziło o to aby nie narażać ani 

sołtysów ani mieszkańców na to, aby ich nie narażać na zarażenie koronawirusem, jeżeli chodzi o 

pracowników Poczty, codziennie oni dostarczają pocztę do wszystkich domostw tak, że oni i tak 

już są tutaj narażeni, natomiast nie chcieliśmy tutaj narażać sołtysów ani mieszkańców stąd taka a 

nie inna forma, dodam Państwu, dodam jeszcze, że ten temat poruszałem również na spotkaniach 

z sołtysami, które już jakiś czas odbywam, spotkałem się z jedenastoma sołtysami tak, że jeżeli 

chodzi o ich opinie stwierdzili oni, że z ich punktu widzenia, to też nie zgłaszali jakiegoś dużego 

problemu z tym ponieważ powiedzieli, że pod pewnymi względami to dla nich jest było dużo 

wygodniejsze i dużo bezpieczniejsze, bo tak to musieli te dokumenty dostarczać, tak, wchodzić do 

domostw poczekać na podpis, byliby tutaj na to narażeni, chociaż zdaję sobie sprawę, że niektórzy 

sołtysi byli też, być może liczyli się z tym, że będą tę korespondencję wręczali osobiście, 

oczywiste są też zalety takiego rozwiązania, jeden z sołtysów powiedział, że dzięki temu ma 

okazję rozmawiać też z mieszkańcami no i zweryfikować między innymi ile osób w danym domu, 

w danym mieszkaniu mieszka tak, że jedyna, jedyny powód to kwestie zdrowotne skoro, nie 

odbywają się wybory, skoro wprowadzamy restrykcje w związku z tym taka decyzja tutaj została 

podjęta 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, rozumiem tu kwestie zdrowotne tylko 

pewnie frapuje nas jeszcze jedna sprawa Panie Wójcie, podatki w gminie Zaniemyśl są 

niezmienne od dwóch lat, nie dalej jak w grudniu chyba, czy na końcu grudnia były noszone 

nakazy, czy były wysłane pocztą, podwyżki opłat za śmieci, przeważnie nasi sołtysi robili to 

razem łącznie śmieci razem z podatkami roznosi, czy nie można było połączyć tych dwóch rzeczy 

czyli podwyżki śmieciowej razem z podatkami skoro podatki były, podatki są niezmienne od 
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dwóch lat można było to razem połączyć, i kolejna rzecz, która też pewnie troszeczkę 

zbulwersowała mieszkańców, że do jednego adresu potrafiło przyjść dwa albo trzy nakazy 

podatkowe, na to samo nazwisko, na jeden adres, wszystkie za żółtą zwrotką, to też troszeczkę 

można powiedzieć słabe, bo jeżeli do jednej osoby, do jednego domu przychodzą dwa bądź trzy 

listy z nakazem podatkowym no to, to jest wtedy robią się koszty tak sołtysi nasi roznosili to 

pojedynczo ja rozumiem, że względy zdrowotne, aczkolwiek powiem tak, że  jeżeli chodziło                       

o pomoc taką wolontariacie dla ośrodka pomocy społecznej to sołtysi i radni byli na pierwszej linii 

do pomocy i nie było problemu też z tym, żeby taką rolą sołtysów obdarzyć więc wszystko ale 

troszeczkę chyba też trzeba mieć zdrowego rozsądku z tym wszystkim i pewnie przemyśleć, po 

pierwsze, można było to razem połączyć i wysłać na jeden adres, po drugie tyle nakazów 

płatniczych do jednego adresu można było przecież zgrupować w jedną kopertę, nie trzeba było 

dwóch, trzech wysyłać do jednego właściciela i faktycznie może trzeba było najpierw zapytać 

sołtysów co oni o tym myślą, wszystkie nasze sąsiednie gminy jednak skorzystały z sołeckiej 

pomocy ale to tylko tak na marginesie tego wszystkiego, widzę, że zgłasza się też do pytania 

radny Tomasz Grabowski, bardzo proszę 

 

Radny Tomasz Grabowski, zgłosiłem się bo wiem, że od dzisiaj decyzją Prezesa Rady 

Ministrów wszystkie przedszkola i żłobki zostały zamknięte, nasze przedszkola również ale są 

pewne wyjątki, dotyczy to rodziców pracujących w służbach mundurowych, służbie zdrowia, czy 

zgłosili się tacy rodzice i prosili o otwarcie lub stworzenie grupy dla ich dzieci 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pani Sekretarz 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, nie posiadam takiej wiedzy ponieważ to nie jest wiedza dla 

organu prowadzącego tylko dla dyrektorów tych placówek, my nie prosiliśmy ich o to, żeby nam 

przekazywali dane w tym zakresie tak, że jeżeli jest takie rozporządzenie odgórne to po prostu 

dyrektorzy muszą się do niego stosować i zakładam, że się stosują, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję nie widzę dalszych pytań do 

informacji Pana Wójta, bardzo proszę Panie Wójcie 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, może ja bym jeszcze tylko chciał dopowiedzieć, albo też bym 

poprosił o wsparcie Pani Skarbnik, tutaj Pani kierownik, nie jestem pewien czy byłoby możliwe 

wysłanie tych wszystkich, tej korespondencji w jednym adresie ponieważ jeżeli chodzi                                 

o deklaracje śmieciowe to się opieramy, o informacje na temat opłat śmieciowych, to się opieramy 
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na informacjach z deklaracji śmieciowych, natomiast jaka jest baza adresowa jeżeli chodzi o 

podatek tutaj gruntowy i czy byłaby możliwość rzeczywiście posłania jednej, drugiej 

korespondencji w tym samym czasie 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pani Skarbnik bardzo proszę, jeszcze tylko 

chwileczkę o mikrofon 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, może zacznę od ilości deklaracji podatkowych, niestety, 

musiało być tyle wysłanych deklaracji, że zdarza się tak, że małżeństwo jest współwłaścicielami 

danej nieruchomości i każdy, że tak powiem, tą informację musi uzyskać, dlatego dwie zwrotki 

albo i więcej czasami było wysłane, jeśli chodzi natomiast o sam termin to tak jak Państwo wiecie 

termin pierwszej raty podatku od nieruchomości, od osób fizycznych przypada 15 marca i prace 

nad przygotowaniem tych decyzji rozpoczynają się jakby można powiedzieć na końcu stycznia 

natomiast same opłaty śmieciowe w zeszłym roku tzn. 2019, one chyba wychodziły od marca, tak 

nie jestem teraz przekonana, ale to był podobny termin, w związku z powyższym te informacje 

mogły iść razem, natomiast, Państwo wiecie, w roku 2021 opłata śmieciowa była zmieniana już od 

miesiąca stycznia i wiem, że koleżanki miały termin w, którym musiały się wywiązać z tego aby 

te informacje trafiły do mieszkańców dlatego nie ma możliwości wspólnego połączenia tak jak                      

w poprzednim roku zarówno informacje o zmianie stawki z opłaty śmieciowej jak i jeśli chodzi                 

o informacje czy deklaracje związane z podatkiem od nieruchomości 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, akurat to się za bardzo nie zgadzam, bo 

jeżeli do jednej osoby przyszły dwie albo trzy deklaracje na ten sam adres a do jego małżonka nie 

to jest zupełnie coś innego więc 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, ja takiej informacji nie posiadam, koleżanka, która 

zajmuje się podatkami nie informowała mnie o tym, aby takie sytuacje dostawał, ilekroć  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, to ja teraz Panią informuję, mogę po sesji 

podać nazwisko, które 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, dziękujemy za informacje, przyjmujemy do wiadomości, 

koleżankę poinformuje o czym tak, że zweryfikuje to, aby ewentualnie na przyszłość jeśli Państwo 

uważacie, że takie sytuacje były no to my postaramy się w referacie aby zweryfikować na tyle aby 

w przyszłości sytuacje się nie powtarzały 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  Pani Skarbnik, sama Pani dobrze wie, że 

chodzi nam o koszty, bo to nie są tanie koszty, listy z żółtą zwrotką kosztują 8.50 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Scheffler, jak najbardziej ja to rozumiem, przyjmuję to do 

wiadomości, tak jak powiedziałam, nikt tego nie zrobił specjalnie tak, że koleżanka to 

zweryfikuje, te sytuacje, gdzie na tych domostwach dostał ktoś po prostu podwójnie czy nawet 

więcej, tak jak Państwo mówicie ilości tych deklaracji, bo to wszystko jest do sprawdzenia, tak jak 

mówię, żeby na przyszłość się takie sytuacje nie powtarzały, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję bardzo, nie widzę dalszych pytań, 

przechodzimy do kolejnego punktu, sprawozdanie z działalności Rady Gminy w Zaniemyśl, tylko 

pragnę poinformować, że w tej chwili mamy 13 radnych na sali sesyjnej 

 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy Zaniemyśl. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Sprawozdanie z działalności Rady Gminy 

Zaniemyśl w okresie od 1 stycznia do 29 marca 2021 r., w okresie sprawozdawczym tj. od                       

1 stycznia do 29 marca 2001 r. odbyła się jedna sesja Rady Gminy Zaniemyśl, XXX Sesja, 8 

lutego 2021 r.,  Radni Gminy Zaniemyśl brali udział w pracach Komisji Wspólnej Rady Gminy 

Zaniemyśl celem omówienia bieżących wniosków oraz analizy projektów uchwał, procedowanych 

podczas sesji Rady Gminy Zaniemyśl, Komisje wspólne odbyły się w następujących terminach, 

XXXII - 1 lutego, dotyczyła analizy projektów uchwał i spraw bieżących Rady, XXXIII - 25 

lutego, omówienie regulacji udziału w Zakładzie Gospodarki Odpadami w Jarocinie i XXXIV - 22 

marca, analiza projektów uchwał i spraw bieżących Rady, Komisja Budżetowa - Gospodarcza 

odbyła jedno posiedzenie - 20 stycznia 2021 r., na posiedzeniu omówiono sprawę utwardzenia 

drogi gminnej w Jaszkowie, możliwość poszerzenia drogi gminnej wraz z uregulowaniem jej 

sytuacji prawnej oraz opracowano plan pracy komisji na 2021 rok, 3 lutego 2021 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska oraz Przewodnicząca komisji Budżetowo - 

Gospodarczej Katarzyna Gomułkiewicz wzięły udział w spotkaniu zorganizowanym przez Wójta 

gminy Zaniemyśl, kierownika Referatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami oraz kierownika 

Referatu Infrastruktury z właścicielami gruntów w Jaszkowie, położonych w sąsiedztwie drogi 

gminnej, celem spotkania było omówienie możliwości poszerzenia drogi gminnej, komisja 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska, komisja odbyła dwa posiedzenia 26 stycznia 2021 r. radni 

zapoznali się z prezentacją dotyczącą możliwości wykonania analizy jakości powietrza na terenie 
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gminy Zaniemyśl, radni zaproponowali obszary gminy, które w pierwszej kolejności powinny być 

poddane kontroli jakości powietrza, opracowano również plan pracy komisji na 2021 rok, 5 marca 

2021 r. na posiedzeniu omówiono wyniki badania jakości powietrza na terenie gminy oraz 

poddano analizie Program Ochrony Środowiska dla gminy Zaniemyśl na lata 2021- 2024, 

Komisja Oświaty i Kultury Komisja, Oświaty i Kultury odbyła jedno posiedzenie w dniu 13 

lutego 2021 r., posiedzenie poświęcone opracowaniu planu pracy komisji na 2021 rok, komisja 

Rewizyjna, komisja odbyła dwa posiedzenia, 26 lutego 2021 r. posiedzenie dotyczyło 

kompleksowej kontroli funkcjonowania hali widowiskowo - sportowej i 18 marca 2021 r., 

posiedzenie poświęcone omówieniu wniosków po kompleksowej kontroli funkcjonowania hali 

widowiskowo - sportowej oraz rozpatrzeniu sprawy mieszkania komunalnego przy ulicy 

Poznańskiej 28 w Zaniemyślu, i teraz tak jeżeli chodzi o halę widowiskowo – sportową, w okresie 

od września 2016 roku do marca 2021 roku na hali widowiskowo - sportowej wystąpiły liczne 

awarie, w tym ponad 40 razy zgłaszano przecieki dachu, pierwsze przecieki nastąpiły                                 

w październiku 2016 roku, 3, 22 i 24 października, liczne zacieki na obiekcie, czyli w miesiąc po 

oddaniu obiektu, w okresie eksploatacji hali zgłoszono przecieki dachu w lutym w 2016 roku -                    

5 przecieków, w 2017 - 9 , w 2018 – 7, w 2019 -7 w 2020 - 11 i w 2021 – 4, w tym ostatni 

związany był z roztopami pokrywy śnieżnej na dachu i wystąpił 17 lutego 2021 r., przeciek nad 

trybunami i salą nagłośnienia, holem, pod trybunami oraz w pomieszczeniach sali komputerowej, 

pomimo licznych napraw Wykonawca w okresie czterech i pół roku nie naprawił dachu hali 

widowiskowo – sportowej, a stan dachu pogarsza się o czym świadczą przecieki w kolejnych 

pomieszczeniach i zwiększaniem ich intensywności, pierwotnie był to łącznik obecnie są to 

również klasy, część pomieszczeń do ćwiczeń oraz trybuny, konieczne jest opracowanie 

ekspertyzy technicznej, która wskaże przyczynę licznych przecieków dachu w hali widowiskowo 

– sportowej, na podstawie ekspertyzy należy wezwać Wykonawcę do skutecznej naprawy dachu, 

komisja Rewizyjna zobowiązała Przewodniczącą Rady Justynę Dąbrowską i Przewodniczącego 

komisji Rewizyjnej Bartosza Biskupa do zasięgnięciu porady prawnej w sprawie gwarancji 

Wykonawcy hali sportowej i możliwości uruchomienia funduszu gwarancyjnego, termin 

gwarancji na wykonanie robót upływa 30 sierpnia 2021 r., należy dodać, że pierwsza 

kompleksowa kontrola hali widowiskowo - sportowej odbyła się 25 grudnia 2019 r., kontrola ta 

wykazała m.in. liczne przecieki dachu i inne usterki, komisja wnioskowała w nim m.in.                                 

o bezzwłoczne uruchomienie funduszu gwarancyjnego celem naprawy przeciekającego dachu                    

i innych usterek, protokół komisji Rewizyjnej z 25 września 2019 r., mieszkanie komunalne przy 

ulicy Poznańskiej 28 w Zaniemyślu, 10 grudnia 2020 r. komisja Rewizyjna odbyła wizytację 

mieszkań komunalnych w Łęknie, ulica Poznańska 12 i w Zaniemyślu, ul. Poznańska 28,                             

w wyniku przeprowadzonej kontroli w budynku przy ulicy Poznańskiej 28 w Zaniemyślu 



str. 14 
 

stwierdzono znaczną dewastację, stwierdzono również usunięcie rur i pieca c. o oraz demontaż 

grzejników, obiekt od kilku lat jest nieogrzewany przy czym komisja nie ustaliła kiedy kto i na 

czyje polecenie tego demontażu dokonał, mieszkania od wielu lat stoją puste, jedno mieszkanie od 

2013 roku drugie od 2016 roku, a ich stan techniczny systematycznie się pogarsza, należy dodać, 

że mieszkanie opuszczone przez lokatora w 2016 roku było oddane w stanie umożliwiającym 

bezpośrednie zamieszkanie, nie jest znany stan mieszkania opuszczonego w 2013 roku ponieważ 

nie istnieje protokół stwierdzający stan tego mieszkania, komisja Rewizyjna zobowiązała 

Przewodniczącą Rady Justynę Dąbrowską i Przewodniczącego komisji Rewizyjnej Bartosza 

Biskupa do zasięgnięcia porady prawnej w sprawie zaniedbań w gospodarowaniu majątkiem 

gminy, takie spotkanie odbyło się 19 marca 2021 r., jeżeli chodzi o halę widowiskowo – sportową,  

Radca Prawny gminy Zaniemyśl już przekazał opinię prawną myślę, że tutaj Pan Przewodniczący 

komisji Rewizyjnej przekaże Państwu radnym bezpośrednio te ustalenia, jeżeli chodzi                                  

o mieszkanie przy ulicy Poznańskiej 28, na taką opinię nadal czekamy, myślę, że jeżeli chodzi o te 

dwie sprawy być może będą chcieli zabrać głos członkowie komisji Rewizyjnej, ja tylko mogę 

dodać, że prawie przez pięć lat nie podjęto, bo ta jedna sprawa, hali widowiskowo - sportowej 

spędza nam sen z powiek już od dłuższego czasu i tylko można powiedzieć, że przez pięć lat nie 

podjęto próby wyjaśnienia przyczyn cyklicznego, cyklicznie powtarzających się awarii dachu, nie 

wykonano podstawowej rzeczy jaką jest ekspertyza techniczna dachu, były zgłaszane przecieki, 

przyjeżdżał Wykonawca, doklejał kawałek papy i następny raz ciekło jeszcze bardziej, w tej 

chwili, na początku ciekł tylko łącznik między szkołą a halą w tej chwili przecieki są wszędzie, 

ostatnio właśnie po roztopach śnieżnych były chyba największe w historii tej hali, tu ważne jest 

jeszcze czas dlatego, że kończy się gwarancja na końcu sierpnia, kończy się gwarancja hali                  

i ważne jest, żeby taką ekspertyzę wykonać, nie wiem czy Pan Wójt będzie chciał jeszcze się 

wypowiedzieć w tej sprawie, w ubiegłą środę byli eksperci z Politechniki Poznańskiej, na 

obiekcie, została przeprowadzona wizja lokalna, cały obiekt był z góry dronem sfilmowany                        

i czekamy na informacje od ekspertów, którzy wyjaśnią nam przyczyny, wskażą co robić, żeby ten 

obiekt naprawić, bo podejrzewam, że następna ulewa czy następne opady śniegu będą kolejne 

przecieki, przyjedzie firma przyklei kawałek papy, pojedzie i znowu do następnych opadów, bo to 

tak w tej chwili można powiedzieć wyglądało cały czas, czy Pan Wójt jeszcze chciałby coś w tej 

kwestii dodać 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, no i mogę dodać to, że konieczność przeprowadzenia takiej 

ekspertyzy zgłosili również członkowie Rady Nadzorczej spółki, którzy również funkcjonują                     

w różnych przedsiębiorstwach, dla nich oczywiste było to, że jeżeli nieustannie dochodzi do 

jednego rodzaju usterek typu ciągle przecieka jest to naprawiane po jakimś czasie znowu zaczyna 
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przeczekać no to nie można zadowalać jedynie tym, że ekipa przyjedzie i zaszpachluje, zamaluje                  

i jest super, bo przyczyna tak naprawdę nie jest zlikwidowana tylko właśnie trzeba wykonać 

ekspertyzę sprawdzić co jest przyczyną i wezwać Wykonawcę do naprawy tych usterek, jeśli 

chodzi o podejście do tego tematu tutaj to, to nie było takiego przekonania, aby taką ekspertyzę, 

aby takiej ekspertyzy dokonać tylko było przekonanie, że właśnie Wykonawca wywiązuje się                     

z tych napraw gwarancyjnych więc jest wszystko wspaniale tak, że uzyskując informację 

dodatkowe od fachowców tylko się w tym utwierdziłem, że ekspertyzy trzeba dokonać, że trzeba 

to przebadać i póki jeszcze obowiązuje termin gwarancji podjąć konieczne działania po to, aby                  

w końcu gmina dysponowała halą tak w pełni funkcjonującą a nie żebyśmy w chwilę po upływie 

gwarancji już sami się musieli borykać z naprawami i z kosztami, z takich wstępnych informacji, 

bo oczywiście czekamy na te opinie specjalistów, na opinię ekspertów ale tak wstępnie można 

powiedzieć, że niestety są pewne błędy, które wykonawca powinien był zlikwidować 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, też opinia Radcy Prawnego gminy 

Zaniemyśl również mówi o tym, że należy przede wszystkim taką opinię techniczną sporządzić 

zawezwać do usunięcia skutecznego usunięcia napraw tych przecieków, o  tyle to jest istotne, że 

kończy się gwarancja, naprawa, tego dachu to są ogromne wydatki, kto będzie za to płacił, gmina, 

a gmina to kto, mieszkańcy, z naszych podatków, rzeczy, które od samego początku nie 

funkcjonowały, tylko mogę podziękować Panu Wójtowi za chęć współpracy z Radą w tej sprawie, 

tak naprawdę rzecz biorąc komisja Rewizyjna, komisja Oświaty, która w 2019 roku tym się 

zajmowała, gdyby wpadły na mur obojętności, można tak powiedzieć, bo tak można to tak 

powiedzieć i tak jak tutaj Pan powiedział nie było takiej woli, żeby wyjaśnić przyczynę a nie 

naprawiać tylko skutek, bo skutek można szybko naprawić tylko, że przyczyna tkwi nadal i przy 

najmniejszych opadach, ona się ujawnia i myślę, że tutaj ze strony radnych będziemy bardzo 

mocno pilnowali tego, żeby te wszystkie usterki zostały do końca gwarancji usunięte, bo 

oczywiście to są koszty dla gminy i to pewnie ogromne koszty, radna Jolanta Jóźwiak, bardzo 

proszę 

 

Radna Jolanta Jóźwiak, dla mnie bardzo żenujący jest fakt mieszkań na ulicy Poznańskiej, jako,  

że jestem radną i członkiem komisji Rewizyjnej, gdybyśmy nie podjęli tego tematu to dalej by to 

zostało pozostawione w takim stanie i niszczało by jeszcze w większym tempie tak, że w dobie 

takim jakim jesteśmy braku mieszkań i w ogóle może innego przeznaczenia nie tylko mieszkań, 

bo można, mogłaby gmina z tego czerpać korzyści w postaci dochodu z dzierżawy, a tu jak jestem 

radnym od 2018 roku nigdy taki temat nie został tutaj podejmowany i poddany pod dyskusję czy 

cokolwiek i dlaczego to tak się stało 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję, radny Paweł Kurpik 

  

Radny Paweł Kurnik, jako członek komisji Rewizyjnej brałem udział w oględzinach i hali 

widowiskowo - sportowej i mieszkań socjalnych, hala widowiskowa no to jest dramat, naprawdę 

są na bieżąco robione łatanie, takie pudrowanie wszystko i mija pół roku, rok, trzy miesiące, 

cztery miesiące te same awarie, te same pęknięcia, spadające kasetony, przecieki dachów, 

pęknięcia murów, jedynie naprawdę ekspertyza i teraz mamy jakąś deskę ratunku w sprawie 

Wójta no, bo obydwoje w tym kierunku chcemy to wyjaśnić a mieszkania przy ulicy Poznańskiej 

przy szkole tak jak radna Kamila Kołacka mówiła to jest tylko sprawa prokuratury, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska. tak jeżeli chodzi o mieszkanie, mieszkanie 

przy ulicy Poznańskiej, najbardziej bulwersujące jest to, że w momencie kiedy wyprowadzą się 

ostatni lokator to mieszkanie było możliwe do zamieszkania, praktycznie można było się 

wprowadzać, w tej chwili jego stan wyklucza możliwość zamieszkania, a koszty naprawy 

doprowadzenia tych mieszkań do dwóch mieszkań, do stanu używalności to też jest ogromny 

wydatek jeżeli tutaj zostały oszacowane koszty malowania Komisariatu, który się składa z dwóch 

pomieszczeń i korytarza, który jest częścią wspólną na 30 tysięcy złotych to mieszkania, które 

mają trzy pokoje, korytarz, kuchnię i łazienkę to nie wiem ile one będą, jedno mieszkanie naprawa 

tego mieszkania, przywrócenie tym bardziej jeszcze przywrócenie tam ogrzewania, bo ogrzewanie 

zostało wycięte dobrze, nie widzę dalszych, czy macie Państwo jeszcze do tego sprawozdania 

pytania, radna Kamila Kołacka 

 

Radna Kamila Kołacka, ja może proszę może jeszcze króciutko, dlaczego ten Prokurator się 

pojawił, dla mnie to jest oczywiste, komisja Rewizyjna wystosowała kilka pytań, czy kilkanaście 

nawet do urzędu gminy, co z tymi mieszkaniami, dlaczego tak się stało, gdzie są protokoły, 

większość tych odpowiedzi to było, nie mamy wiedzy, ktoś tą wiedzę musi posiadać, ktoś coś 

musi wiedzieć, no i w tej sytuacji jesteśmy bezradni tylko dlatego zaproponowaliśmy, żeby tą 

sprawę skierować do Prokuratury, dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska ja tylko dopowiem, że Radca Prawny 

zapytał się jak usłyszał o tym, że został wymontowany piec, rury, grzejniki, czy to pomieszczenie 

zostało okradzione, czy było zgłoszenie na Policję, nic o takim takiej sprawie nie wiemy, tym 

bardziej wynieść stary piec centralnego ogrzewania, który waży pewnie z 200 kilogramów, no to 

życzę powodzenia złodziejowi dobrze, czy jeszcze pytania do przedstawionego sprawozdania, ja 

tylko powiem dlaczego te dwie rzeczy bulwersujące komisję Rewizyjnej zostały szczegółowo 
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omówione dlatego, że właśnie są tak bulwersujące i zostałam też zobowiązana, żeby o tym na sesji 

powiedzieć i przekazać tę wiedzę, opinii naszej gminy tak, żeby nie tylko radni się z tym borykali 

ale również mieszkańcy byli świadomi, że przez tyle lat, a sprawa nie została w żaden sposób 

doprowadzona do szczęśliwego końca i przede wszystkim obiekty gminne nie niszczały, bardzo 

proszę Pani Sekretarz 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, to ja może dopowiem do tematu, bo myślę, że to powinno, 

przepraszam, zostać dopowiedziane, że komisja Rewizyjna na ten temat nie chciała rozmawiać                        

z pracownikami tak, że Państwo nie posiadacie żadnej wiedzy, bo nie chcieliście tej wiedzy, 

pytania, które były zadane, odpowiedzi były dokładnie takie jak zadane były pytania, pytania 

skierowane są do Wójta więc Wójt odpowiada to, że ja to sporządziłam, odpowiada Wójt jako 

zarządca mieniem komunalnym tak, że jeżeli będę Państwu mogła w czymś pomóc albo, któryś                 

z urzędników będzie Państwu mógł pomóc to czekam na zaproszenia dla pracownika, który się 

tym zajmuje i wtedy będziecie mieli Państwo udzieloną kompleksową odpowiedź wynikającą po 

prostu z dokumentów i nie tylko, bo tutaj chodzi o wiedzę, powiedziałabym, historyczną, która                   

z dokumentów nie zawsze wynika ale dopóki Państwo nie będziecie chcieli z nami na komisji 

rozmawiać no to, z nami jako z urzędnikami, nie z Panem Wójtem, który nie ma wiedzy na ten 

temat jak to było, Pan Wójt miał przekazane ode mnie część wiedzy, wiemy, że na komisji 

Rewizyjnej też to Państwu nie zostało przekazane tak, że myślę, że jak będziemy grać fair to na 

pewno tak jak Państwo mówicie wszystkim na tym zależy, żeby wyjaśnić tę sprawę 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska. Wójt teraz czy radna Katarzyna 

Gomułkiewicz czy Pan Wójt w temacie, zapraszam Panie Wójcie 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, Szanowni Państwo, w związku z tym, że był niejako                                    

w tej odpowiedzi przedstawiony stan mój wiedzy, tak z wypowiedzi Pani Sekretarz wnioskuję, że  

urząd jako taki jednak wiedzę szerszą posiada, w związku z tym jeszcze dokonam, jeszcze 

przedstawię Państwu dodatkowe pismo, w którym ta dodatkowa wiedza będzie wobec tego 

uzupełniona, jeżeli to pismo w taki sposób było sformułowane, że to jest to, że przedstawia stan 

mojej wiedzy a nie to co tutaj urzędnicy wiedzą, jeżeli jest przygotowywana odpowiedź na pismo 

to wiadomo, że urzędnicy przekazują mi te informacje, które posiadają, tak jak to jest między 

innymi w przypadku interpelacji itd. ale tą kwestię to już uzgodnię, w takim razie później, nie na 

sesji samej 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska Radny Paweł Kurpik, bardzo proszę 
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Radny Paweł Kurpik, w celu wyjaśnienia, pismo zostało skierowane do kierownika 

infrastruktury, wydziału infrastruktury i było jasne pytania odpowiedzi czy mam je cytować czy 

nie cytować, bo to jakaś nić nieporozumienia jest 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, no to jest nieporozumienie, dlatego, że zarządza mieniem 

gminnym zgodnie z ustawą Wójt, pismo kierowane powinno być do Wójta, jeżeli Państwo 

popełniacie błąd to my go nie powielamy i odpowiadamy zgodnie z przepisem prawa, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska. Pani Sekretarz, ja myślę, że pytania, które 

zostały zadane były tak konkretne, że wyjaśnień oprócz tych, które zostały udzielone nie trzeba 

było, od kiedy mieszkanie zajmowane przez jednego z najemcy jest nie zamieszkałe, proszę                              

o przekazanie protokołu zdawczo - wyborczego mieszkania, jaki był stan mieszkania, tak to jest 

co Państwo możecie więcej, przecież te pytania merytorycznie przygotowywali pracownicy 

urzędu gminy, kto był, czy po zdaniu mieszkania były rozliczone środki, na te pytania, które 

Państwo potrafiliśmy odpowiedzieć zostały udzielone pełne i wyczerpujące odpowiedzi, a na 

niektóre z nich to były dwa czy trzy, które były takie zasadnicze, po prostu dostaliśmy odpowiedź 

nie posiadam takiej wiedzy 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, no, bo to były, Pani Przewodnicząca, to były też odpowiedzi 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ja spróbuje to poszukać szukać 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys,  ale ja bym chciała jedną rzecz tylko zaznaczyć, gdybyśmy my 

jako urzędnicy byli zaproszeni na tą komisję Rewizyjną, to na komisji Rewizyjnej Państwo 

otrzymalibyście wszystkie uzupełnienia dotyczące tych pytań, jeżeli w pytaniu jest powiedziane 

kiedy nastąpiła, kiedy nastąpiło wycięcie czy pozbycie się tego 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  ja zaraz to przeczytam, bo akurat mam 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys,  pieca i naczynia wyrównawczego, nie mam takiej wiedzy po 

prostu, a jeżeli chcemy rozmawiać na temat tego jak wyglądała opieka nad mieszkaniem, na 

przykład, no to, to mogę Państwu dopowiedzieć, to nie wynika z dokumentów więc ciężko                              

w odpowiedzi to zawrzeć stąd tak lakoniczne odpowiedź, odpowiedzi były dokładnie takie jakie 

były pytania, skąd, tak jak to Państwo zadaliście tak odpowiadałam 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska ale Pani Sekretarz, kto wydał decyzję                         

o demontażu grzejników pieca c.o. oraz naczynia wyrównawczego rur c.o., proszę                                  

o udostępnienie protokołu z przeprowadzonej likwidacji, jeżeli byłby taki protokół w urzędzie 

gminy to pewnie byście Państwo nam to udostępnili 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, gdybyście Państwo zaprosili nas na komisję Rewizyjną to 

byśmy Państwu szerzej wyjaśnili, że nie możemy mieć takiej wiedzy, bo my po prostu tej wiedzy 

nie mamy 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ale też taki taka była odpowiedź Państwa, 

nie posiadam takiej wiedzy i obojętnie czy Panią zaprosimy na komisji Rewizyjną,  czy pisemnie  

i tak taka odpowiedź byłaby taka sama więc, tak samo co zrobiono z zdemontowanymi 

przedmiotami, czy ze złomowano te przedmioty, jaką kwotę uzyskano ze sprzedaży tych 

przedmiotów i na co zostały przeznaczone te środki, również była odpowiedź, nie posiadam takiej 

wiedzy, jeżeli byłyby takie dokumenty w urzędzie gminy one po prostu powinny być do tego 

dołączone, zresztą taka była prośba o dołączenie wszystkich protokołów i wszystkich 

dokumentów, jeżeli Państwo nie posiadacie takiej wiedzy to taka wiedza czy ona jest w formie 

pisemnej czy w formie ustnej to nie zmienia stanu rzeczy 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys,  oczywiście, natomiast Państwo moglibyście mieć wtedy 

ogólną wiedzę co się z tymi mieszkaniami działo a Państwo zdobywacie tylko tą wiedzę, która 

Państwa interesuje tak naprawdę to co Państwo zadaliście, ta sprawa jest dużo bardziej złożona                     

i dużo bardziej złożona prawnie, ale tego też się Państwo nie mogliście dowiedzieć, bo nie 

rozmawiamy na ten temat a miło by było porozmawiać żebyście Państwo też widzieli 

rzeczywiście jak to wyglądało od strony urzędu i wtedy nie bylibyście Państwo ani zażenowani 

ani zdziwieni jakością tych odpowiedzi, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska Pan wójt bardzo proszę 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, ja proponuję żeby radny komisji Rewizyjnej tudzież wszyscy 

radni, którzy są tematem zainteresowani, żeby takie spotkania posiedzenia komisji zorganizowali     

i zaprosili tutaj urzędników naszych, żeby mogli tutaj Państwu udzielić odpowiedzi, bo fakty są 

takie, że jeżeli w urzędzie rzeczywiście nie ma jakichś dokumentów albo po drugie pracownicy, 

którzy się tymi sprawami zajmowali już tutaj nie pracują to jakby narzędzia takie urzędnicze się 

kończą no ale tam gdzie się kończą te narzędzia urzędnicze to tak jak mówię Pani Kołacka no to 
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inne instytucje muszą po prostu dociec, tak, jeżeli uważają że warto to instytucje, bo w jakiś 

sposób my tutaj żadnych uprawnień, żeby ludzi przesłuchiwać tak w żaden sposób, obracamy się  

tutaj w dostępie do informacji, tak, w dokumentacji, no jeżeli czegoś nie ma no to już naprawdę 

ktoś to powinien wtedy zbadać natomiast wydaje się, że jak najbardziej zachęcam Państwa do tego 

aby takie spotkanie, posiedzenie komisji zorganizować, jeszcze dopytać, bo mam nadzieję, że 

jeszcze taka informacja dodatkowa zostanie Państwu przekazana być może taka informacja 

dodatkowa niekoniecznie poparta w dokumentach, których nie ma ale tak z tego jak funkcjonował 

urząd, być może to też będzie cenne  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, to nie zmieni faktu w jakim stanie są te 

mieszkania Katarzyna Gomułkiewicz Pani radna proszę, udzielam głosu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, dziękuję, mi tylko rzuciło się w oczy, że w wieloletnim 

programie gospodarowania zasobami mieszkaniowymi gminy Zaniemyśl, które przyjmowaliśmy 

w ubiegłym roku stan mieszkań w Łęknie został określony jako dobry i dość dobry, dokładnie tak 

samo jak pozostałych mieszkań za wyjątkiem lokalu przy Plażowej, stąd pojawia się pytanie                      

o stan pozostałych mieszkań, w poprzednio obowiązującym wieloletnim programie 

gospodarowania wszystkie mieszkania były w dobrym stanie 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pan Radca Prawny, bardzo proszę 

 

Radca Prawny Marek Grzelak, Pani Przewodnicząca, Państwo Radni, przysłuchuje się tak 

merytorycznie tej dyskusji i widać, że powstaje spór pomiędzy organem stanowiącym a organem 

wykonawczym i komisja Rewizyjna podejmuje określonego rodzaju stwierdzenia, tezy czyli jakby 

sprawa ma być z gminy Zaniemyśl wyniesiono do oceny przez podmiot trzeci do prokuratury, ja 

myślę, że proponowana formuła spotkania, po to aby jednoznacznie dojść do określonego rodzaju 

wniosków byłaby na tym etapie naprawdę niezbędna i nie mówię tego też jako prawnik tylko 

mówię to jako osoba, która przygląda się temu sporowi a ten spór się dzieje w obrębie struktur 

gminy Zaniemyśl, czasami może warto jakby popatrzeć komu służymy, gdzie jesteśmy, co to 

wszystko oznacza, czego dotyczy, to jest nasz problem i ten problem trzeba wyjaśnić, ja nie 

twierdzę, że na przykład, nie mogą być finalne ustalenia tego typu, że na przykład, było włamanie 

do mieszkania, ktoś je okradł, nie twierdzę, że chodzi o to, żeby załatwić to w kontekście pełnej 

wiedzy na temat tego co się wydarzyło i dopiero wtedy ewentualnie na tym gruncie próbować 

podjąć jakieś rozstrzygnięcia, tak myślę Pani Przewodnicząca, Państwo Radni,  Panie Wójcie, tak 

myślę 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  nie ma z nami Przewodniczącego komisji 

Rewizyjnej, myślę, że zapozna się z przebiegiem dzisiejszej sesji i to on będzie podejmował 

decyzje, my nadal czekamy na opinię radcy prawnego w tej sprawie, myślę, że zawsze rozmowy 

są ważne i pewnie te odpowiedzi, które tak zbulwersowały komisję Rewizyjną może zostaną 

rozszerzone i jeżeli będzie można je, o co rozszerzyć, radna Jolanta Jóźwiak bardzo proszę 

 

Radna Jolanta Jóźwiak, chciałam tutaj nawiązać do tego tematu, bo nie przekonuje mnie żaden 

tutaj fakt potwierdzony przez Pana Wójta i Panią Sekretarz, dlatego, że komisja Rewizyjna nie 

pierwszym tematem się zajęła takimi jak mieszkania i hala tylko jeszcze inne tematy, zawsze 

mieliśmy udostępniane dokumenty, które żądaliśmy od danych pracowników referatu, nie było                    

z tym problemu i nawet gdyby pewnie trzeba było zasięgnąć jakichś głębszych odpowiedzi od 

Wójta no to wtedy wiadomo, że takie pracownik powinien nam też powiedzieć, że nie wie to 

proszę z Wójtem rozmawiać tak, że nie przekonuje mnie to w żadnym stopniu, takie stwierdzenie, 

że mogliśmy zaprosić pracowników referatu, bo te pytania, o które komisja wystąpiła to były 

proste pytania, to nie były jakieś skomplikowane pytania, zażądała Komisja protokół zdawczo -

odbiorczy, czy to jest jakaś filozofia, to jest dokument, to normalny taki roboczy dokument, który 

się sporządza na okoliczność zdania mieszkania czy pomieszczenia i jest podpisane przez jedną                      

i drugą osobę, skoro nie było takiego protokołu no to żądamy odpowiedzi czy był czy nie był,                      

i jeżeli jest to żebyście nam Państwo przedstawili to nie ma żadnej filozofii, dlatego nie 

przekonuje mnie to w żadnym stopniu właśnie takie twierdzenia, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pani Sekretarz bardzo proszę 

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, proszę się nie bulwersuje Pani radna, że nie mieliście Państwo 

dostarczonych dokumentów, bo dokumenty, o które Państwo prosiliście i byliśmy w ich 

posiadaniu, to je Państwo otrzymaliście tak, że  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, no właśnie nie było z innymi tematami  

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, ale tu też nie ma problemu, bo wszystko o co Państwo 

prosiliście i co było w naszej dyspozycji Państwo otrzymaliście, jeszcze raz Pani tłumaczę, nie 

było takiego dokumentu, który sobie leży i komisja go nie dostała, takiego dokumentu nie było,  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  czyli mamy jasną sytuację i wszystkie 

pytania, na które zadała komisja Rewizyjna były przez Państwa urzędników wyczerpująco 



str. 22 
 

zrelacjonowane na podstawie dokumentów, którymi dysponowaliście Państwo, Pan Wójt jeszcze 

chciał coś powiedzieć 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  mam tylko jedną uwagę ale sądzę, że nie obecność zaszkodzi 

urzędników, nie zaszkodziłaby tak na tej komisji, nie wiem czy by wniosła dużo ale pewnie by nie 

zaszkodziła, tak mi się wydaje 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  bo ja się teraz tak zastanawiam skoro na te 

pytania nie były tyle odpowiedzi nie posiadam takich informacji, to który z urzędników posiadał 

takie informacje, żeby mógł, żebyśmy mogli go zaprosić, Pani Sekretarz bardzo proszę  

 

Sekretarz Gminy Marta Tomys, to ja może tak odpowiem, z drugiej strony jeżeli Państwa 

interesują odpowiedzi wyłącznie na te pytania, które postawiliście Państwo to rzeczywiście ma 

Pani rację nie ma sensu dlatego, że odpowiedzi są na tyle szczegółowo udzielone, że żadnej innej 

komisji bym nie udzieliła w tej sprawie i również gdyby sprawa trafiła do prokuratury i prokurator 

zadał mi tak ogólne pytanie dokładnie tak samo musiałabym odpowiedzieć, ale z drugiej strony 

jeżeli Państwo jesteście ciekawi historii tych mieszkań, jak to wyglądało w rzeczywistości, co nie 

zawsze jest poparte dokumentami, bo jest np. w kwestii poleceń ustnych a takie funkcjonują lub 

ewentualnie ustaleń i innych to wtedy rzeczywiście taka rozmowa miałaby sens i wtedy naprawdę 

jesteśmy Państwu w stanie dużo przedstawić, myślę, że dużo więcej niż wynika z pytań, które 

Państwo postawiliśmy, bo trudno rozstrzygać w sprawie, której się dokładnie, dogłębnie nie zna                  

i wtedy rzeczywiście można być bardzo oburzonym, bo się widzi tylko jakby efekt finalny tak, że 

to z mojej strony, mówię jeżeli pytania to rzeczywiście może się nie spotykajmy i ustalajcie 

Państwo samodzielnie i komisja wtedy ustala samodzielnie a mówię jeżeli jesteście Państwo 

ciekawi całej sytuacji jak to wyglądało jest dość skomplikowana również pod względem prawnym 

no to wtedy ja służę pomocą i na pewno urzędnicy też, którzy się tym zajmują służą pomocą                           

i będziemy wyjaśniać odpowiadać na pytania, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  czy ktoś jeszcze w tej sprawie, myślę, ze 

decyzję będzie podejmował Przewodniczący komisji Rewizyjnej, po zapoznaniu się pewnie                         

z dzisiejszą sesją, jeżeli nie ma dalszych pytań przechodzimy do punktu szóstego interpelacje                       

i zapytania radnych 

 

6. Interpelacje i zapytania Radnych.  
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, żaden z radnych nie wniósł zapytania czy 

interpelacji więc przechodzimy do punktu siódmego 

 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na ubiegłej sesji zostały wniesione trzy 

interpelacje i teraz odczytam odpowiedzi na przedmiotowe interpelacje, dwie interpelacje złożyła 

radna Kamila Kołacka, pierwsza interpelacja dotyczyła drogi w Czarnotkach: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pani radna czy chciałby Pani coś 

powiedzieć w tej sprawie 

 

Radna Kamila Kołacka, bardzo dziękuję za tą odpowiedź, ja jeszcze się odniosę do tych 

interpelacji, do tej sprawy ale jeszcze nie dzisiaj ponieważ nie mam jeszcze wszystkich danych 

dzisiaj, miało jeszcze coś do mnie wpłynąć a nie wpłynęło dlatego jeszcze na pewno się do tego 

odniosę ale za odpowiedź bardzo dziękuję  

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, kolejna interpelacja radnej Kołackiej 

również złożonej 8 lutego dotycząca zadania inwestycyjnego polegającego na montażu instalacji 

gazowej w świetlicy wiejskiej w Lubonieczku  
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do przedmiotowej odpowiedzi został dołączony protokół wykonawczy z przeglądu połączeń 

kominów, bardzo proszę Pani radna czy chciałaby Pani jeszcze w tej kwestii się wypowiadać 

 

Radna Kamila Kołacka, oczywiście, że zajmę stanowisko w tej sprawie, w sprawie udzielonej 

odpowiedzi na interpelację, wykonanie instalacji gazowej w Lubonieczku, Szanowni Państwo ja 

trochę jestem zniesmaczona tą odpowiedzią, bowiem udzielona odpowiedź jest wymijająca                           

i niestety w żaden sposób nie uwzględnia merytorycznych uwag, to jest taki niestosowany                          

w moim odczuciu, taki klasyczny unik trochę i jednoznacznie wynika z niej jakby niechęć do 

realizacji zadań zawodowych, i trochę jakby arogancja urzędnicza, bo utrzymywanie, że 

wykonana inwestycja jest idealna i nic lepiej nie można, niestety świadczy o braku fachowości 

urzędniczej, braku poczucia estetyki oraz kompletnego lekceważenia członków Rady Sołeckiej, co 

w mojej ocenie jest niedopuszczalne, bo tutaj nasunęłyby mi się chociażby dwa pytania, pierwsze 

to co w takim razie robiła w świetlicy w Lubonieczku firma realizująca inwestycję po złożonej 

interpelacji, drugie, kto wykonał projekt instalacji skoro nawet nie przewidział gniazda 

elektrycznego do zasilania pieca, a tłumaczenie, że zasilanie pieca ma się odbywać na 

przedłużaczach jest niedopuszczalne, bo stanowi zagrożenie przede wszystkim dla ludzi ale też dla 
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mienia i żaden odpowiedzialny urzędnik nie powinien tłumaczyć tego faktu brakiem pieniędzy, bo 

czy Pan Panie Wójt weźmie odpowiedzialność za obsługę kiedy coś się stanie w świetlicy, teraz 

jest pandemia nic tam się nie dzieje ale działa Stowarzyszenie, jest Koło Gospodyń Wiejskich, 

działamy tam dość prężnie i większość zajęć, które się tam odbywają dedykowane są dzieciom, co 

kiedy się coś wydarzy, na terenie sołectwa właśnie wykonano tą instalację gazową ostatnio                       

i  postawiono dwie lampy solarne, niestety o realizacji żadnego z tych przedsięwzięć nie 

zostaliśmy powiadomieni bezpośrednio przed wykonaniem, a szkoda, bo to co mogło przynieść 

zadowolenie często budzi właśnie niesmak, podłączenie kuchni gazowej w mieszkaniu 

komunalnym po podjętych interwencjach świadczy o tym, że są one zasadne, szkoda, że nie 

pozwolono podłączyć, wymienić dwóch dosłownie, dwóch kaloryferów w mieszkaniu obok, bo 

sprawa byłaby załatwiona, a tak ciągle będziemy do tego wracać, ale upór urzędniczy jak zwykle 

musi triumfować, szkoda, że nie pomyślano o dotacji na wymianę pieca, o ochronie środowiska,                 

o gminnym programie ochrony środowiska, bo byłby tak jak powiedziałam jeden kopciuch mniej, 

to jest kolejny dowód na to, że gminne programy tak jakby urzędników nie obowiązywały, 

postawione lampy stoją tuż przy jezdni, jedna z nich miała mieć inną lokalizację ale tradycyjnie 

urzędnik wie lepiej i nie trzeba tego z nikim konsultować a szkoda, szkoda Panie Wójcie, bo teraz 

do Pana, gdyż to jest bardzo przykre, bo współpraca z urzędem jest coraz bardziej trudna, 

zwłaszcza z referatu infrastruktury, bo działalność gminy powinna być jawna i przejrzysta, 

powinna budować zaufanie mieszkańców do tej gminy, Rady Sołeckie powinny być bardziej 

partnerami Wójta i urzędu na swoich sołectwach, w mojej ocenie gmina Zaniemyśl funkcjonuje 

dość apodyktycznie wobec swoich mieszkańców, w tym wobec Rady Sołeckiej w Lubonieczku                     

i z wielkim zdziwieniem przyjęłam więc odmowę udostępnienia dokumentacji projektowej 

instalacji gazowej świetlicy, dlaczego?, przecież przeznaczyliśmy na nią środki z funduszu 

sołeckiego, nagminne staje się utrudnianie kontaktów, uzgadniane terminy, zmieniane a później 

wywieranie nacisku na pisemne tłumaczenie kontekstu udostępnienia dokumentacji, dlatego 

ponownie wnioskuje o udostępnienie dokumentacji projektu instalacji gazowej świetlicy                            

w Lubonieczku, warunków pozwolenia na budowę wraz z protokołem odbioru wykonanej 

instalacji, ewentualnie negatywne czyli jak dotąd stanowisko, proszę potwierdzić podstawą 

prawną na okoliczność przytoczonych przeze mnie faktów proszę o zobowiązanie kierownika 

referatu infrastruktury do wcześniejszego informowania sołtysa o działaniach podejmowanych na 

terenie Sołectwa Lubonieczek i Majdany celem upowszechnienia wiadomości zainteresowanych 

mieszkańców oraz wyłącznie merytoryczne rozpatrywanie wnoszonych uwag, dziękuję bardzo 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska,  Panie Wójcie, bardzo proszę  
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Wójt Gminy Jan Sulanowski,  Pani Przewodnicząca Państwo radni tych tematów, tych wątków 

jest tam bardzo dużo, nie wszystkie na pewno spamiętałem, nie wszystkie spamiętałem i też potem 

poproszę o uzupełnienie tych spraw dotyczących kwestii technicznych i przede wszystkim 

bezpieczeństwa o uzupełnienie tutaj Panią kierownik, zgodzę się na pewno z tym, że ten kontakt 

sołtysami warto, ze społecznościami lokalnymi, warto utrzymywać ze względu na warunki 

pandemiczne, spotkania się nie odbywają, stąd dopowiem, że z sołtysami się spotykam                                

i rozmawiam z nimi na różne tematy, co do dostępu do dokumentacji takiej właśnie projektowej 

moje stanowisko jest takie, że oczywiście jak najbardziej powinna ona być do wglądu dla radnych, 

oczywiście na terenie urzędu, tak, ponieważ to są duże pakiety czasami dokumentów, wynosić                       

tego też nie sposób, a czasami i kserowanie, kopiowanie takiej dużej ilości dokumentów staje się 

niemożliwe natomiast wgląd jako taki jest możliwy, wyniknęła pewna kwestia prawna, Pan Radca 

mnie tutaj na pewno uzupełni, tak jak tutaj istotą jest to w jakim trybie zostało złożone to, ta 

prośba o udostępnienie tej dokumentacji czy to było w trybie interpelacji jako takiej czy też po 

prostu, że teraz tak właśnie czy też to było po prostu zapytanie radnego, takie zwykłe zapytanie 

radnego też niekoniecznie w kontekście interpelacji, bo nie musiała Pani radna i żadnej 

interpelacji składać tylko zwyczajne pismo skierować do urzędu, tak, i wtedy ta dokumentacja 

byłaby Pani udostępniona do wglądu, oczywiście natomiast, gdy to już jest interpelacja no to już 

się pojawiają trudności związane z tym, że interpelacja jest publikowana na stronach BIP, na 

stronach BIP jest publikowana odpowiedź na interpelację, teraz jeżeli to zapytanie było złożone                

w trybie, to dopowiedzenie, tak, było złożone w trybie interpelacji i Pani radnej byłaby ta 

dokumentacja udostępniona, czyli to byłaby niejako odpowiedź, no to jak my tę odpowiedź, jak 

my tę dokumentację mamy udostępnić, to jest tak, przepraszam, to jest tak bardzo prosto 

powiedziane, natomiast Pan Radca na pewno w sposób fachowy się tutaj w tej sprawie wypowie, 

myśmy też w związku z tym jako urząd skierowali do Pani radnej takie pismo z określeniem czy 

to była interpelacja, czy to była kontynuacja interpelacji, czy też to było po prostu zapytanie 

radnego, dopowiem jeszcze raz ta dokumentacja jak najbardziej dla Pani radnej jest dostępna np. 

w trybie zapytania 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Pan Radca bardzo proszę 

 

Radca Prawny Marek Grzelak, rzeczywiście przedstawiony stan faktyczny przekłada się na 

obowiązujące przepisy prawne, proszę Państwa, na temat interpelacji wyraża się ustawodawca                    

w artykule 24 ustawy o samorządzie gminnym i tutaj przedstawia wymogi formalne, które muszą 

być spełnione, jak Państwo wiecie, zgodnie z porządkiem obrad zawsze interpelacja zgłaszana jest 

na sesji, na piśmie do Przewodniczącej Rady, która tą interpelację kieruje do organu 
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wykonawczego a ten z kolei ma obowiązek w terminie 14 dni udzielić odpowiedzi na tą 

interpelację, ona wtedy ma charakter interpelacji, jeśli także zostaną spełnione te formalności, 

natomiast jeżeli te formalności nie są spełnione no to trudno przyjąć, że jest to interpelacja, być 

może było to zwykłe zapytanie ze strony radnego, który chciał uzyskać taką a nie inną wiedzę                    

w danej w danej sprawie 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, a tu się Pan, Panie Mecenasie myli, 

interpelacje można złożyć. radny może złożyć interpelacje w dowolnym terminie przez 

Przewodniczącą Rady i takie miejsce, już takie rzeczy się działy, radny składa interpelację na ręce 

Przewodniczącej, Przewodnicząca przekazuje interpelację do Wójta Gminy Zaniemyśl 

niekoniecznie, niekoniecznie to musi być na podstawie show czyli sesji, jest to, wynika z ustawy                    

o ustawy o samorządzie gminnym, to o czym Pan mówi nasz statut, aczkolwiek statut nie jest 

nadrzędny 

 

Radca Prawny Marek Grzelak, Pani Przewodnicząca mówi o ustawie i dodam jeszcze, że 

działalność organów jest, działalność organów gminy jest jawna i stąd tego typu formuła ma 

zastosowanie jeśli chodzi o interpelacje i jeśli chodzi o odpowiedzi 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tak Panie Radco, aczkolwiek interpelacje 

może wnieść radny w dowolnym terminie, ona jest później przedstawiana na sesji, aczkolwiek 

może, nie musi wpłynąć nam podczas sesji i też takie miejsca miały już w naszej radzie miejsce, 

następna rzecz jest taka czy to jest, troszeczkę mnie Państwo rozbawiliście, bo czy to jest w trybie 

interpelacji czy to w trybie zwykłego zapytania mamy prawo do informacji czego Pani radnej                         

w tej chwili urzędnicy odmówili i teraz nie wiem czy my mamy się zgłosić, żeby to przekazać 

Pani radnej czy nie wiem kto, bo to jest naprawdę dziwne, bo to nam gwarantuje konstytucja                        

i gwarantuje nam również ustawa o samorządzie gminnym, że ten dostęp jest jawny i naprawdę 

nie rozumiem uporu 

 

Radca Prawny Marek Grzelak,  ja wyrażam stanowisko prawne jako prawnik ale ono absolutnie 

nie jest wiążące ani do jednego ani do drugiego organu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tym bardziej gdybyśmy mówili                             

o inwestycji, która jest planowana, a gdzie jest kosztorys jeszcze nie ujawniony, czy gdzie indziej, 

gdzie są ceny, gdzie będzie przetarg, ale jest to inwestycja już wykonana, zapłacona odebrana i  te 

wszystkie dokumenty tak naprawdę rzecz biorąc nie stanowią żadnej tajemnicy ani niczego a 
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odmawianie tego radnemu, to jest po prostu, nie wiem, nie wiem nawet jak to nazwać, bo jest dla 

mnie wysoce niezrozumiałe, bo to nam po prostu gwarantuje i konstytucja, i ustawa                                

o samorządzie gminnym, a radny nie jest tylko po to, żeby siedzieć, podnosić rękę ale przede 

wszystkim, żeby się interesować sprawami gminy a tym bardziej Pani radna jest radną i sołtysem 

więc jak gdyby ten obowiązek ciąży na niej podwójny i to ją rozliczają jej mieszkańcy, i jej rada 

sołecka, Pan Wójt 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,   Panie mecenasie bym prosił, żeby Pan wyraził swoje stanowisko 

w jaki sposób, czy na podstawie tego pisma Pani radnej Kołackiej skierowanego do nas należało 

tę dokumentację udostępnić czy też nie, ponieważ z tego co wiem od urzędników tak naprawdę 

już nawet do Pani Kołackiej był wykonany telefon, tak, już w zasadzie nawet był ustalony termin 

żeby, tak, po czym pojawiła się właśnie ta prawna wątpliwość, że nie, tak, że, znaczy nie, że nie, 

tylko żeby wyjaśnić konkretnie czy to się ma odbyć w ramach interpelacji czy też traktować to 

należy jako właśnie takie zapytanie radnego, bardzo Pana mecenasa poprosił o opinie jak to pismo 

Pani radnej Kołackiej należało traktować, czy mogliśmy udostępnić do wglądu 

 

Radca Prawny Marek Grzelak, ja już wyraziłem przed chwilą i jeśli było to twierdzenie, że 

stanowi to uzupełnienie interpelacji to powinna być zachowana formuła proceduralna, natomiast 

chcę się tutaj odnieść do rzeczy następującej, zasadniczą sprawą, proszę Państwa, jest działanie                              

w granicach prawa i tylko tyle, że czynności wszystkie są reglamentowane odpowiedniego rodzaju 

przepisami, przepisy stanowią jasno wyraźnie i one jakby konstruują ramy działania organu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Panie Radco ja widziałam to zapytanie, bo 

radna Kołacka mi je przekazała i dla mnie, jeżeli ja bym na to patrzyła, dla mnie to było zwykłe 

zapytanie w sprawie, a że ono dotyczyło interpelacji to jest inna sprawa, ale dla mnie nigdzie nie 

było i nie było skierowane do Przewodniczącej i było skierowane do Wójta, w żadnym momencie 

Pani Kołacka, Pani radna Kołacka nie powoływała się na interpelacje, ona chciała tylko uzyskać 

dostęp do informacji a, że ono było związane z tą interpretacją, zresztą Panie Wójcie, w Pana 

odpowiedzi, również Pan cytuje, pozwolenie na budowę 675/2020 z 2 października 2020 roku, 

również się Pan powołuje na projekt, który został wykonany, czyli tak naprawdę rzecz biorąc już 

w tej interpelacji Pan powinien te dokumenty nam udostępnić, nie mam tylko radnej Kołackiej                       

i jeżeli będziemy tak dalej drążyć to ta odpowiedź jest niepełna, bo powołując się na dokumenty 

normalnym jest, że to dokumenty powinny być załączone, a Pan tego nie załączył, ale to tak                     

w kwestii mojej, której patrząc na to wszystko, bo powołując się na dokumenty w interpelacji 
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można było te dokumenty śmiało dołączyć, po co tylko Pani Kołacka, Pani radna Kołacka o co 

tylko wnioskowała, bardzo proszę 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  proszę Państwa, bo teraz ta dyskusja ma taki charakter prawny 

teoretyczny, taki formalny zanadto, myślę, że to już jest bez sensu, żeby tą dyskusję dalej 

prowadzić, ja mam prośbę do Pani radnej Kołackiej, żeby po prostu albo odpowiedziała na tamto 

pismo, które myśmy skierowali, że to jest w trybie takiego zwykłego zapytania albo nowe pismo 

skierowała w formie zapytania i już będzie sprawa załatwiona, bo myślę, że najważniejsze jest to, 

żeby Pani mogła mieć wreszcie udostępniony ten dokument, ale tutaj moja prośba, żeby Pani  

 

Radna Kamila Kołacka, i tak też uczynię, dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ja tylko powiem jeszcze raz, że to nie była 

interpelację, dlatego, że nie było skierowane do mnie, nie było przez do Przewodniczącej, przez 

Przewodniczącą, było to zwykłe zapytanie o dokumenty, dokumenty, które tak naprawdę powinny 

się znaleźć w odpowiedzi Pana Wójta, dobrze, została nam ostatnia interpelacja, to jest 

interpelacja, zapytanie radnego Marka Stroiwąsa dotyczącego odpowiedzi udzielonej Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej w sprawie PSZOK-u czyli Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w gminie Zaniemyśl a mianowicie o wskazanie odpowiedzialności radnych za to, 

że ten PSZOK nie został wybudowany 
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Panie radny czy chciałby Pan jeszcze zająć tutaj głos w przedmiotowej sprawie 
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Radny Marek Stroiwąs, ze swojej strony chciałbym podziękować Panu Wójtowi za rzetelną                    

i uczciwą odpowiedź myślę teraz, że już wszyscy urzędnicy będą wypowiadali się zgodnie                        

z posiadaną dokumentacją a nie tylko zasłyszaną wiedzą, dziękuję bardzo 

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, powiem szczerze, że ta sprawa dotyczy 

wszystkich radnych, bo tu nie zostało znów wykazana ta ósemka ale wszyscy radni zostaliście 

Państwo pomówieni o to, że interweniowaliście w sprawie PSZOK-u gdzie mieszkańcy mogą 

mieć do was pretensje, że ten PSZOK przez was, przez wasze „knowania”, tak powiem, nie został 

w gminie Zaniemyśl przez spółkę wybudowany, jeszcze raz powtarzam, że żaden z radnych nie 

interweniował nigdzie i u nikogo, a pomówienia, które zostały na nas rzucone, nie wiem czy są 

karalne, ale na pewno powinny podlegać kontroli i może naprawdę Państwo urzędnicy zajmijcie 

się pracą a nie pomówieniami, bo ja tylko przeczytam artykuł 212, że kto pomawia inną osobę, 

grupę osób, instytucję, osobę prawną lub jednostkę organizacyjną nie mającą osobowości prawnej 

o takie postępowanie lub właściwości, którą mogą poniżyć ją w opinii publicznej lub narazić na 

utratę zaufania potrzebnego dla danego stanowiska zawodu lub rodzaju działalności podlega 

grzywnie, karze ograniczenia albo pozbawienia wolności do roku, ja nie wiem czy Pan Wójt 

Urbas się do tego odniesie ale tak naprawdę rzecz biorąc cała wina została na Pana Wójta 

zrzucona, czy Pan Wójt też nie został pomówiony, tego nie wiem ale to chyba już Pan Wójt Urbas 

sam będzie decydował czy, czy będzie się domagał jakiejś odpowiedzi w tej kwestii, bo to jest 

naprawdę niedopuszczalne, pracownik powinien opierać się na rzetelnych informacjach, dla mnie 

brakuje Panie Wójcie tej odpowiedzi czy co, jeżeli nie istniały takie przesłanki czy tak powinien 

postępować urzędnik, wiem, że Pan Wójt Urbas swoim zarządzeniem, mam to zarządzenie przy 

sobie, zarządzenie Nr 120 Wójta Gminy Zaniemyśl z dnia 9 marca 2005 r. w sprawie 

ustanowienia kodeksu etyki pracowników samorządowych również zawarł postawy jaki 

pracownik urzędu gminy powinien sobą reprezentować i to jest m.in. pracownik samorządowy 

postępuje tak, aby jego działania mogły być wzorem praworządności i prowadziły do pogłębiania 

zaufania mieszkańców do organów gminy oraz wykonuje obowiązki rzetelnie wykorzystując                      

w sposób najlepszy swoją wiedzę i umiejętności, radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo proszę  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz, bardzo dziękuję, w związku z tym, że w tej odpowiedzi na 

interpelację pojawiło się moje nazwisko to czuję takie wewnętrzne zobowiązanie, gdyby ktoś 

chciał żebym udzieliła jakichś wyjaśnień to jestem gotowa, sama od siebie żadnych wyjaśnień na 

razie nie przygotowałam ponieważ nie wszystkie sformułowania użyte w tej odpowiedzi są dla 
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mnie jasne, poza tym nie za bardzo chcę komentować to, że ktoś napisał, że ktoś inny powiedział, 

że ktoś inny powiedział, bo to już jest wielu stopniowa plotka i nie chcę się do tego przykładać, 

natomiast jeżeli ktoś chce zadać pytanie to proszę bardzo, faktycznie nigdy nie słyszałam, żeby 

Pan Urbas mówił coś takiego na ten temat, też nie rozmawiałem z nim nigdy na temat PSZOK-u 

inaczej niż na sesjach i na komisjach a to co było na sesjach i na komisjach to wszystkim jest 

znane 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, nie widzę pytań, myślę że siódmy punkt jest 

wyczerpany, zanim przejdziemy do punktu ósmego myślę, że należy nam się 10 minut przerwy do 

godziny 18 

 

Przerwa 10 – cio minutowa 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, bardzo proszę radnych o zajęcie miejsc, 

wznawiam obrady dzisiejszej sesji Rady Gminy Zaniemyśl, przechodzimy do punktu ósmego 

podjęcie uchwał 

 

8. Podjęcie uchwał: 

 

1) projekt uchwały w sprawie przedłużenia terminu wniesienia opłaty za korzystanie w 2021 roku 

z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 

przedstawiła Pani Magdalena Strugarek 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, wszyscy, którzy płacą przedmiotową opłatę 

mają przedłużony termin płatności drugiej i trzeciej raty do 15 grudnia, tutaj Pani Magda 

tłumaczyła nam, że nie możemy zwolnić przedsiębiorców dlatego, że takim zwolnieniom 

podlegają tylko osoby, które zapłaciły pełną kwotę w pierwszej racie, a na terenie gminy 

Zaniemyśl tylko jedna, jeden przedsiębiorca taką czynność wykonał w związku z tym zasadne 

jest, żeby większą część objąć uchwałą, większą część przedsiębiorców, jeżeli nie ma pytań 

bardzo proszę przejdźmy do głosowania 

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu wniesienia opłaty za korzystanie w 2021 roku z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/203/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu 

 

2) projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Zaniemyśl na 2021 rok” przedstawiła Pani 

Barbara Cukrowska  

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Zaniemyśl na 2021 rok” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/204/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu 

 

3) projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody „Dąb Kalikst” przedstawiła Pani 

Barbara Cukrowska 
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Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, ja tylko dodam, że imię Kalikst jest na 

pamiątkę wieloletniego leśniczego Pana Kaliksta Joachimiaka 

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia pomnika przyrody „Dąb Kalikst” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/205/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu 

 

4) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Zaniemyśl, położonej w miejscowości Zwola, w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego przedstawiła Pani Barbara Cukrowska 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Katarzyna Gomułkiewicz. bardzo proszę 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  czy jest Pani w stanie powiedzieć nam, ta duża działka na 

północ od tej, która jest przedmiotem tej uchwały 48/96, z tymi oczkami wodnymi też jest gminna 

 

Barbara Cukrowska, nie, to jest własność prywatna 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  no właśnie tak patrzyłam jeszcze przez ten tydzień od 

ostatniej komisji na tę okolicę i ta działka, która ma być, na którą mamy wyrazić zgodę, na której 

sprzedaż mamy wyrazić zgodę, ona jest na skraju tego kompleksu, osiedla ulicy Rekreacyjnej                             

i Spacerowej, na tyłach ogrodów działkowych CUKROWNIA i to na dzisiaj jest tak jakby 

zamknięte ale powstaje nowa zabudowa od strony Dąbrowskiej, tam przy klasztorze powstają 

nowe domy i tak się zacząłem zastanawiać czy nie byłoby dobrze, gdyby to jednak zostało przy 

gminie jako miejsce potencjalne na jakiś plac zabaw czy inne miejsce wspólnej rekreacji,                   
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w tym miejscowym planie co prawda jest takie miejsce przeznaczone właśnie na tej dużej działce 

48/96 ale skoro ona nie jest mieniem komunalnym to nikt nie ma gwarancji, że ona będzie 

kiedykolwiek dostępna dla wszystkich, no i stąd właśnie wzięła się moja wątpliwość czy na 

pewno byłoby dobrze, żeby gmina pozbywała się gruntu w przyszłości w środku osiedla tak, jeżeli 

te wszystkie działki od strony Dąbrowskiej zostaną zabudowane no to będzie sam środek osiedla, 

dzięki 

 

Barbara Cukrowska, ja powiem tak, takie było przeznaczenie w planie miejscowym no i taka 

tutaj propozycja projektu uchwały nie wiem też, nie ma tutaj dzisiaj nikogo już referatu 

infrastruktury czy zgodnie z planem miejscowym na zorganizowanie takiego placu zabaw byłoby 

tutaj możliwe, nie znam zapisu  

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz,  no nie tam faktycznie, na dzisiaj faktycznie jest to zabudowa 

letniskowa ale plany się zmieniają co jakiś czas, w pobliżu, ale najbliższy plac zabaw na Zwoli 

jest przy świetlicy to jest akurat dość daleko od tego miejsca 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, a czy w pobliżu tej działki są jeszcze jakieś 

wolne grunty gminne 

 

Barbara Cukrowska, niestety nie, nie tutaj nie, nic sobie nie przypominam, żeby w tym terenie 

jeszcze coś gminnego było 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, na działce, obok jest w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego wyznaczony teren rekreacji czy teren 

 

Barbara Cukrowska, teraz mówimy o tej działce 48/96 tak 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, tak 

 

Barbara Cukrowska, tylko, że to jest teren prywatny według mojej wiedzy 

 

Radna Kamila Kołacka, dobrze, to czy tutaj byłaby konieczność wykupu 

 

Radna Katarzyna Gomułkiewicz. 48/96 to jest teren zieleni urządzonej na, której dopuszcza się 

realizacja właśnie takich różnych przedsięwzięć, boiska, korty, place zabaw, ścieżki piesze itd., 



str. 37 
 

budynki z sanitariatami, być może jakiś kompleks rekreacyjny mógłby powstać ponieważ jednak 

nie jest to gmina to być może po prostu działalność tego rodzaju 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, Radny Zbigniew Łyszczarz, bardzo proszę 

 

Radny Zbigniew Łyszczarz, ja chciałem tylko uzupełnić, że przy plaży mieszkańcy chcą tam 

właśnie założyć plac zabaw, przesunąć go właśnie z przy świetlicy w to miejsce także, a to jest na 

plaży, tam jest teren gminnej i właśnie tak z sołtysem taka jest propozycja nie wiem czy nie będzie 

w tym roku przy spotkaniu sołeckim przesunięcie placu zabaw właśnie w to miejsce 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czy jeszcze pytanie?  

 

Barbara Cukrowska, tak jeszcze naprzeciwko, faktycznie naprzeciwko, na ulicy Głównej zaraz 

jakiś zaczyna zjeżdżamy z Leśnej na Główną po lewej stronie też jest grunt gminny od strony 

jeziora ale on jest tak zadrzewiony, zakrzewiony, trochę by tam pracy wymagało, ale tam też jest 

grunt gminny 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, czyli jest alternatywa do tego rekreacyjnego 

czy wykorzystania tego terenu czy to na plac zabaw, czy w jakiś inny stopniu tak, że, czy są już 

pytania w przedmiotowej sprawie, wiemy, że w okolicy są też inne działki, które mogą być 

przeznaczone na plac zabaw, i jeżeli nie ma więcej pytań, uchwała jest Państwu znana, 

przejdziemy do głosowania 

 

przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl, położonej 

w miejscowości Zwola, w drodze przetargu ustnego nieograniczonego 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Ewaryst 

Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Michał Marciniak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/206/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu 

 

5) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl, w drodze 

bezprzetargowej 

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Zaniemyśl kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaniemyśl, w drodze bezprzetargowej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/207/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu 

 

6) projekt uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości niektórych grup 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem 

negatywnych konsekwencji ekonomicznych w powodu COVID-19 przedstawiła Pani Agnieszka 

Scheffler  

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zwolnienia z podatku od nieruchomości niektórych grup przedsiębiorców, których płynność 

finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji 

ekonomicznych w powodu COVID-19  
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/208/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu 

 

7) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 przedstawiła Pani 

Agnieszka Scheffler 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, projekt budżetu był bardzo szczegółowo 

omawiany na poniedziałkowej komisji, jeżeli są jeszcze pytania w przedmiotowej sprawie to 

bardzo proszę, nie widzę pytań 

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Zaniemyśl na rok 2021 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/209/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu 

 

8) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

przedstawiła Pani Agnieszka Scheffler 
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uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zaniemyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/210/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu 

 

9) projekt uchwały w sprawie określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii 

Rozwoju Gminy Zaniemyśl na lata 2021-2030, w tym trybu konsultacji przedstawiła Marta 

Tomys 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, pytania do przedmiotowej uchwały, tak jak 

wszystkie poprzednie uchwały były one szczegółowo omówione na poniedziałkowej komisji, 

jeszcze Państwo chcecie wnieść poprawki czy uwagi do zaproponowanego projektu uchwały, 

treść uchwały jest Państwu znana, nie widzę głosu w dyskusji zatem przechodzimy do głosowania 

 

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

określenia trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy Zaniemyśl na 

lata 2021-2030, w tym, trybu konsultacji  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 
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NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/211/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu 

 

10) projekt uchwały w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji                                                   

z mieszkańcami gminy Zaniemyśl przedstawiła Marta Tomys 

uwag i pytań nie wniesiono, przystąpiono do głosowania 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami gminy Zaniemyśl.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Justyna Dąbrowska, Alina Frąckowiak, Katarzyna Gomułkiewicz, Tomasz Grabowski, Jerzy 

Grześkowiak, Jolanta Jóźwiak, Kamila Kołacka, Paweł Kurpik, Zbigniew Łyszczarz, Michał 

Marciniak, Ewaryst Pankowski, Marek Stroiwąs, Ewa Wiatr-Gawlak 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Biskup, Bartłomiej Mieloch 

Uchwała nr XXXI/212/2021 Rady Gminy Zaniemyśl stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, aż miło patrzeć jak jesteśmy jednomyślni na 

tej sesji, dziękuję Państwu za te uchwały, przechodzimy do punktu dziewiątego, wolne głosy                    

i wnioski 

 

9. Wolne głosy i wnioski 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, nie mam zgłoszeń jeżeli chodzi o radnych 

ale jest Pan Wójt bardzo proszę 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski, Szanowni Państwo ja chciałbym Państwu bardzo serdecznie 

podziękować za przyjęcie szczególnie tych dwóch ostatnich uchwał, bo mam nadzieję, że będą 

one bardzo pożyteczne dla mieszkańców, że mieszkańcy na tym skorzystają, szczególnie jeżeli 

chodzi o konsultacje społeczne, że zostaną tutaj uwzględnione różne strony, że również radni będą 

mogli korzystać z tego instrumentu i w rzeczach naprawdę ważnych, z punktu widzenia gminy, 
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czy też z punktu widzenia konkretnych miejscowości, czy nawet rejonów konkretnych ulic, że 

będą mogli się wypowiadać, że w tym momencie ta opinia będzie istotna dla włodarzy i dziękuję 

Państwu również za podjęcie uchwały dotyczącej strategii to był postulat, który już Państwo 

zgłaszali długi czas temu, zostało to wprowadzone do projektu budżetu i będziemy to realizowali                           

i również dziękuję Państwu radnym, którzy się zgłosili do udziału w pracy nad tą strategią, 

stosowne zarządzenie, w odpowiednim momencie będzie przygotowane, będzie podpisane, będą 

Państwo poinformowani i mam nadzieję tylko, że ten COVID nie będzie zanadto krzyżował tutaj 

prac nad tą strategią, jeszcze raz Państwu bardzo dziękuję 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, dziękuję, rozglądam się po sali, patrzę                      

w tablet nie mam więcej zgłoszeń do dyskusji, punkt dziewiąty został wyczerpany 

 

10. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Justyna Dąbrowska, pozostał nam punkt dziesiąty, zamknięcie 

sesji, teraz korzystając z okazji, że jesteśmy w przededniu świąt wielkanocnych, chciałabym 

Państwu złożyć życzenia zdrowych spokojnych i radosnych Świąt Wielkiej Nocy oraz spokojnego 

i dobrego wypoczynku w gronie rodzinnym, i tym sposobem chciałabym również zakończyć, 

zamknąć XXXI sesję Rady Gminy Zaniemyśl, dziękuję Państwu za przybycie 

 

Wójt Gminy Jan Sulanowski,  również się przyłączam, oczywiście życzę wszystkiego 

najlepszego, wesołych świąt, trzymajcie się Państwo zdrowo  

 

 

Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Justyna Dąbrowska 

 

  

  

 

przygotował(a): Barbara Madajczak 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


